

防尘、密封与润滑

DUST PROOF, SEALING AND LUBRICATION

防塵、密閉、潤滑油

轴承结构形式有开式、闭式,闭式中有分单面及双面防尘盖 (Z, ZZ) /单面和双面非接触式密封圈 (L, 2L), 单面和双面的接触式密封圈 (RS, 2RS) 之分。

产品在出厂时已填充了适量的润滑油或润滑脂, 不需清洗即可直接使用。使用于轻到中等负荷、低至中速运转, 其工作温度为-20℃ ~+110℃。当工作条件特殊时, 客户应与我司技术部取得联系。

The structure of bearings consists of open and close types, and the close type might be equipped with shields single or both sides (z, zz); with non-contact seals on single side or both sides (L, 2L), and with contact seals on single side or both sides (RS, 2RS).

The bearings are already filled with proper oil or grease, which can be used directly without any wash. They are fit for low or middle load, low or or middle speed. The work temperature is -20~+110℃. If the conditions change, please contact with our engineers.

軸受けの構造、オープン形、片面オープン形 (Z)、ミール形 (ZZ)、片面と両面ミールド形 (RS, 2RS) がある。

完成品は出荷時すでに潤滑油脂済みで、洗浄せずに使用可能。使用環境は中等荷重以下、あるいは中速回転の設定で、作業温度は-20℃ +110℃ 作業環境は、上記以外使用の場合、弊社技術部までご相談を。